
PROTOKÓŁ Nr V/2011 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 14 marca 2011r. 

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie projektów uchwał.  
5. Przyjęcie uchwał. 
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Zakończenie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.1-3 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych gości 

oraz stwierdził prawomocność sesji - obecnych 15 radnych. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie - 15 głosów -za. 

Protokół z sesji Nr IV/2011 z dnia 07.02.2011 r. został przyjęty jednogłośnie - 15 głosów-za. 

Ad. 4 

Przedstawienie projektów uchwal. 
Projekt uchwały Nr V/20/2011 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bieruńsko – 

Lędzińskiemu na realizację zadań w zakresie wspierania osób niepełnosprawnych przedstawił Wójt 

Henryk Utrata. 

 

Pomoc finansowa udzielona Powiatowi jest przeznaczona na realizację zadań statutowych 

stowarzyszenia opiekującego się osobami niepełnosprawnymi, tj. na zajęcia rehabilitacyjne takie jak: 

hydroterapia, dogoterapia, rehabilitacja domowa, zajęcia w świetlicy terapeutycznej, imprezy 

integracyjne (Mikołaj, Dzień Dziecka, Dzień Chorych, olimpiada niepełnosprawnych, biwak 

żeglarski, wycieczki integracyjne). Z opieki tej korzystają również mieszkańcy naszej Gminy, dlatego 

udzielenie wsparcia jest tu w pełni uzasadnione. 

 

Uwagi:  

 

Radny Grzegorz Tomala: Radny zapytał, w jakiej kwocie Powiat Bieruńsko-Lędziński 

dofinansowuje wspieranie osób niepełnosprawnych.  

Wójt: Powiat Bieruńsko – Lędziński dofinansowuje ok. 70 000 – 80 000 zł.  

Radny Stanisław Biela: Zapytał, czy środki te są tylko przyznawane na dofinansowanie zadań w 

zakresie wspierania osób niepełnosprawnych, czy również na działalność transportową?  

Wójt: Środki te przeznaczane są tylko na działalność statutowe takie jak: hydroterapia, dogoterapia, 

rehabilitacja domowa, zajęcia w świetlicy terapeutycznej, imprezy integracyjne, natomiast na transport 

nie.  

 

Projekt uchwały Nr V/21/2011 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/188/2010 Rady Gminy 

Bojszowy z dnia 30 sierpnia 2010 r. o zatwierdzeniu Planu Odnowy Miejscowości Jedlina przedstawił 

Wójt Henryk Utrata.  

 

Plan Odnowy Miejscowości Jedlina jest wymaganym załącznikiem do wniosku o przyznanie pomocy 

w ramach „Odnowy i rozwoju wsi” objętego PROW na lata 2007-2013 na realizację przez Gminę 
Bojszowy projektu „Zagospodarowanie terenu Parku Zamkowego w Jedlinie”.  

Plan Odnowy Miejscowości Jedlina został zatwierdzony uchwałą Nr XXXVI/188/2010 Rady Gminy 

Bojszowy z dnia 30 sierpnia 2010 r. i złożony wraz z innymi dokumentami do odpowiedniej 

instytucji, gdzie rozpoczęła się procedura oceniowania. Urząd Marszałkowski wezwał do uzupełnienia 

braków w Planie Odnowy Miejscowości Jedlina. Jednym z nich jest brak opisu i charakterystyki 

miejsc o szczególnym znaczeniu – ten punkt podlega rozstrzygnięciu przez Radę Gminy w drodze 

uchwały. Termin uzupełnienia braków został wyznaczony do 19 marca br. Projekt rewitalizacji parku 



w Jedlinie podlegał opinii Śląskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, który „okroił” projekt. 

Nie wyraził zgody m.in. na budowę estrady, część ścieżek układu specyficznego (ścieżki poprzeczne 

parku), plac zabaw. Podstawowe funkcje rewitalizacji parku zostaną spełnione m.in. oświetlenie, 

ogrodzenie, brama główna zamykana, ławeczki, główne ścieżki, główna aleja – te punkty nie zostały 

uchylone przez Konserwatora Zabytków. Kosztorys inwestorski zamyka się w kwocie ok. 800 000 – 

900 000. Dofinansowanie wynosi 50% wartości inwestycji. 

 

Uwagi: 

Radny Grzegorz Tomala:  Ile można dostać maksymalnie punktów za ocenę projektu?  

Wójt: Maksymalnie można dostać 7 pkt.  

Radny Szymon Gruszka: Zapytał czy Plan Odnowy Miejscowości Jedlina był konsultowany z mieszkańcami?  

Wójt: Konsultacja taka odbyła się.  
Radna Maria Odrobińska: Radna zaproponowała zmiany do Planu Odnowy Miejscowości Jedlina – m. in. 

budowa Klubu Młodzieżowego wraz z Domem Spokojnej Starości. 

Wójt: Plan Odnowy Miejscowości Jedlina został przyjęty Uchwałą Nr XXXVI/188/2010 Rady Gminy z dniu 

30 sierpnia 2010 r. Plan ten został pozytywnie zaakceptowany w PROW. Wójt wyjaśnił, że dziś jest 

mowa tylko o dodaniu punktu VI. 1.1. Opis i charakterystyka miejsc o szczególnym znaczeniu. Jeżeli 

doda się jeszcze coś innego będzie to skutkowało utworzeniem nowego planu.  

Radny Grzegorz Tomala: Radny zapytał, czy jest do wglądu projekt po zmianach przez 

Konserwatora Zabytków.  

Wójt: Taki projekt jest możliwy do wglądu. 

 

Ad.5  
Przyjęcie uchwały: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwała Nr V/20/201I w sprawie  

15 głosów - za 
 0 głosów - przeciw 
 0 głosów - wstrzymujących się. 

Uchwała Nr V/21/2011 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

15 głosów - za 
 0 głosów - przeciw 
 0 głosów - wstrzymujących się. 
 

Ad. 6  
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie miedzy sesyjnym 

1. Zebranie sprawozdawczo wyborcze w jednostkach OSP. Przewodniczący podziękował Radnym 

za uczestnictwo w tych spotkaniach.  

2. Szkolenie samorządowców – przewodniczących oraz przewodniczących Komisji w Katowicach 

– przewodniczący RG podziękował Henrykowi Kostyrze za współuczestnictwo.  

3. Turniej Radnych w PN w Lędzinach - podziękowania dla Stanisława Bieli, Henryka Kostyra 

oraz dla Pana Zbyszka Kropki i Macieja Raj – za godne reprezentowanie barw RG. 

4. Do Biura RG Bojszowy wpłynęły wnioski z Komisji Gospodarki Komunalnej w tym dotyczące 

zwołania sesji tematycznej z przedstawicielami kopalni n/t realizacji szkód górniczych- 

propozycja zwołania sesji w miesiącu kwiecień/maj.  

5. Pismo Klub Radnych Bliżej Mieszkańców w sprawie powołania Klubu Mieszkańców „Gmina 

Bliżej Mieszkańców” 

6. Pismo Klub Radnych GB „Gmina Bliżej Mieszkańców” – dot. komunikacji społecznej w 

Gminie Bojszowy – prośba o wydanie opinii przez poszczególne Komisje RG. 

7. Pismo w/s rekolekcji wielkopostnych – 16 kwiecień br., godz. 10
00

 w Parafii św. Marii 

Magdaleny w Tychach.  

8. Przewodniczący RG przypomniał o złożeniu oświadczeń majątkowych.  



9. Pismo w/s przeglądu przepustów wałowych – 15.03.2011r. godz. 9
00

 w Jedlinie.  

 

Radny G. Tomala: Mieszkańcy zgłaszali zniszczony przystanek na ul. Jedlińskiej w Bojszowach. 

Kolejne pytanie dotyczyło mostu na Korzeńcu (kiedy rozpoczną się prace). Radny zapytał o intencje 

postawienia znaku zakazu ruchu na ul. Międzyrzecznej w Międzyrzeczu. Zgłosił również uszkodzoną 
studzienkę na ul. Żytniej w Bojszowach. Kolejną sprawą, którą Radny poruszył był plan 

oszczędnościowy w szkołach, który jest skrupulatnie stosowany – prośba o odniesienie się do tej sprawy.  

Radny Szymon Gruszka: Zapytał czy byłaby możliwość zainstalowanie 2 punktów świetlnych przy ul. 

Sierpowej oraz o oświetlenie, aż do ul. Siewnej w Świerczyńcu  

Radny Stanisław Biela: Zaproponował rozważenie zamontowania świateł na ul. Złoty Łan oraz na ul. 

Krętej w Świerczyńcu. Radny zapytał o pozwolenia na budowę przy ul. Trzcinowej. Zwrócił także 

uwagę na handel na „pętli” w Świerczyńcu – czy pobierana jest opłata? Zapytał również czy szyby na 

przystankach zostały wymienione? Radny poprosił, aby zrobić coś ze śmieciami w Gminie 

(zanieczyszczone lasy). Zaproponował powołanie Komisji Obywatelskiej.  

Radny Andrzej Rokowski: Prośba, aby wzmocnić drogę -  dotyczy ul. Myśliwskiej.  

Radny Szymon Gruszka: Zapytał, kiedy odbędzie się spotkanie z mieszkańcami. Radny 

zaproponowała, aby przygotować mieszkańcom artykuł, jakich odpadów należy się pozbywać, do jakich 

pojemników należy je wyrzucać i gdzie.  

Radna Maria Odrobińska: Zapytała, czy są wydane decyzje odnośnie wycinki drzew na ul. Wałowej. 

Kiedy rozpoczną się prace na ul. Skromnej? 

 

Ad. 7 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 

1. Przystanki – naprawa wiat przystankowych miała już miejsce. 

2. Most na Korzeńcu – prace mogą się rozpocząć z końcem kwietnia.  

3. Zakaz ruchu na ul. Międzyrzecznej – zakaz miał zabezpieczyć przed ruchem Wola – 

Pszczyna, sprawa zostanie wyjaśniona. 

4. Ul. Żytnia – sprawa zostanie zgłoszona.  

5. Szkoły – budżet przyznany szkole w 2011 r. jest na poziomi 93% roku 2010, z dyrekcją szkół 

przeprowadzane są rozmowy w sprawie działań oszczędnościowych. Główną zasadą jest to, 

że dobro ucznia jest najważniejsze, dla ucznia nic się nie pogorszy.  

6. Oświetlenie – ul. Barwna – zostało zamontowanych 7 punktów świetlnych; ul. Siewna – 

Sierpowa (łącznik) – kwestia do rozpatrzenia; ul. Kręta – 5 słupów świetlnych już istnieje. 

7. Pozwolenie na budowę (ul. Trzcinowa) – dokumentacja, pozwolenie na budowę oraz środki 

zapisane są w budżecie powiatu – aktualnie zostało zawieszone postępowanie z powodu 

pozwolenia wodo prawnego. 

8. Handel na „pętli” – został zgłoszony na policji.  

9. Spotkanie z mieszkańcami - każdy mieszkaniec, w każdy dzień ma możliwość spotkania się z 

Wójtem w Urzędzie Gminy.  

10. Ul. Myśliwska – sprawa zostanie rozpatrzona.  

11. Ul. Wałowa – firma uzyskała zezwolenie na wycinkę drzew.  

12. Ul. Skromna – prace rozpoczną się w miesiącu czerwcu – lipcu. 

13. Śmieci – osoby, które zanieczyszczały lasy zostały zdefiniowane oraz wezwane do urzędu. 

Gmina monitoruje zawierane umowy mieszkańców z firmami wywożącymi odpady.  

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy 

Bojszowy" zakończył obrady sesji. 

 

Protokołowała: K. Machulec Bojszowy, dnia 14.03.2011r. 


